
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
FRÅGA TILL REGIONSTYRELSENS ORDFÖRANDE PATRIK 
STENVARD (M)  
 
Finns några analyser kring ökad administrativ börda kring 
förslaget om angiverilagstiftning?  
 
 
Den upprörda debatten om den angiverilagstiftning nuvarande 
regering har deklarerat att de vill införa har väl knappast undgått 
någon. Organisation efter organisation har tydligt deklarerat att det 
inte är deras arbetsuppgift att vara gränspolis eller sköta 
migrationsverkets uppgifter. Regeringen har inte heller med 
redovisat några uppgifter kring vilken påverkan en sån här 
lagstiftning får på till exempel vården.  
 
Min fråga till regionstyrelsens ordförande är om det tagits fram 
några analyser eller utredningar i Region Gävleborg om hur en 
angiverilagstiftning skulle påverka våra anställdas arbete utifrån 
dessa föreslagna administrativa uppgifter?  
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